
TÜRKAY ARPACIK İLE TEKNOFEST FİNALLERİ ÜZERİNE… 

 

 

*Öncelikle tebrik ederiz Türkay Hocam. Merve Değerlier ile birlikte Mersin’i ve 

okulumuzu temsilen Teknofest finallerine katıldınız. Harika bir duygu olsa gerek. Bize 

biraz süreçten bahsedebilir misiniz? 

*Çok teşekkür ederim. Teknofest Havacılık, Uzay ve Teknoloji Festivaline katılmak 

okulumuz adına çok önemli bir başarıdır. 11/D sınıfı öğrencimiz Merve Değerlier’e de 

projede bağlamında yaptığı çalışmalarından ve emeklerinden dolayı da ayrıca teşekkür 

ederim.  Geçtiğimiz yıl Mersin’den sadece 4 takımın yer aldığı Teknofest’te bu yıl 58 takım 

finale kaldı. Biz bu 58 takımdan biriydik. İstanbul Atatürk Havalimanında yapılan festivalde 

bulunmak bizleri onurlandırdı. Oradaki havayı teneffüs edince her yıl mutlaka Teknofest’te 

bulunmamız gerektiğini daha iyi anladık. Okulumuz adına “İnsanlık Yararına Teknoloji/ 

Engelli Dostu” kategorisinde Teknofest’e katıldık. Finale kalabilmek için iki ön elemeden 

geçtik. Yaklaşık 16000 başvurunun bulunduğu “İnsanlık Yararına Teknoloji” alanında 692 

proje arasına girerek büyük bir başarı yakaladık.  

*Ortam, yarışma kategorileri ve projelere dair bir genel değerlendirme yapabilir misiniz? 

Neler gördünüz, neler yaşadınız? 

*”Biz, İnsanlık Yararına Teknoloji/ Engelli Dostu” kategorisinde Teknofest’e katıldık ama bir 

çok farklı kategori var. Alanda Tarım Teknolojilerinden Eğitim Teknolojilerine, Çevre ve 

Enerji Teknolojilerine kadar birçok kategori bulunmaktadır. Bu kategorilerin bulunduğu 

çadırları tek tek ziyaret etme imkânı buldum. Bu, benim için çok iyi bir tecrübe oldu. Farklı 

farklı projeleri yakinen görmüş oldum. İstanbul’da yapılması sebebiyle çok kalabalık olması 

bir dezavantaj olsa da bunu avantaja çevirmek için tüm yarışma alanlarını ziyaret etmeye 

çalıştık. Katılımcıları servislerle her gün yurtlara taşıdılar. Uçak biletlerimize kadar 

masraflarımızın tamamının karşılanması yapılan organizasyonun büyüklüğünü zaten 

gösteriyor. Seneye Samsun’da yapılacak olan Teknofest’te yerimizi almak için şimdiden 

çalışmalarımıza başlamalıyız. Umarım açtığımız Teknofest yolundan seneye daha çok 

öğrencimiz faydalanmak için çalışmalar yaparlar. 

*Projenizi, benzeri diğer projelerle karşılaştırdığınızda nasıl bir öz değerlendirme 

yapabilirsiniz? 

* “İnsanlık Yararına Teknoloji/ Engelli Dostu” kategorisinde yaptığımız projemizde 150 

takım ile yarıştık. Yaptığımız prototipin patent çalışması dahil tüm işlemlerini yaparak 

ilerledik. Ancak kategori olarak finale kaldığımızda projemizin benzerlerinin bulunduğunu 

görme imkânı bulduk. Derece alabilmek için daha sıra dışı ve teknolojinin yeni yaklaşımlarını 

yakalayabilen bir proje ile yol almamız gerektiğini gördük.  

 



*Teknofest finallerine katılmak motivasyonunuzu etkiledi mi? Gelecek yıllara dair 

planlarınız var mı şimdiden. Nasılsa kapı açıldı bir kere…. 

*Tabii mutlaka etkiledi. Orda, alanda olmanız bile motivasyonunuzu yükseltiyor zaten. Dünya 

gözü ile Prof. Dr. Aziz Sancar’ı görmek de kısmet oldu. Bu proje bizim için bir başlangıçtı. 

Yaşadığımız bu tecrübe ile daha donanımlı projeler için yola çıkmamız gerekiyor.  

Ayrıca şunu belirtmeden geçmek istemiyorum. Teknofest’i organize eden ve gençlere 

hayallerini gerçekleştirmeleri için imkân sağlayan Selçuk Bayraktar ve ailesine teşekkür 

etmek istiyorum. Ülkemizde bu ölçekte gerçekleştirilen başka bir organizasyon yok. Her yıl 

düzenli olarak devam etmesini diliyorum. Seneye Samsun deneyimlerimizi paylaşmak şu an 

için en büyük hedefim…   

*Çok teşekkür ederiz deneyimlerinizi ve heyecanınızı bizimle paylaştığınız için. İnşallah 

içimizdeki kaşifleri, mucitleri, bilim sevdalılarını harekete geçirir bu başarınız ve 

deneyiminiz… 

 

 

 


